

## **Terms & Conditions**

### **Shop and Reward**

#### MGM MOP100 F&B voucher:

1. Customers will receive a MGM MOP100 F&B voucher upon spending MOP1,000 or above at One Central Macau at 1 voucher per original receipt only (with limited quantity, first come first served basis).
2. Eligible customers should complete the M life registration with their full name (which must be the same as their identification document) and a valid mobile phone number, and to connect to the MGM Official WeChat Service Account (for communication of various offers or promotions). Customers are required to present proof of identification. The documents will only be used for identification and/or verification purposes. Should an applicant fail to provide any of the aforementioned items, MGM may be unable to process or accept the application.
3. Eligible customers should complete the M life registration within the promotional period at the hotel concierge at MGM MACAU or MGM COTAI, between 28 September to 31 March 2021, in order to redeem the MGM F&B voucher.
4. MGM F&B voucher is only available in electronic reward format as recorded in M life membership card.
5. Blackout dates of MGM F&B voucher are 1, 2 October, 24, 25 & 31 December, 2020, 1 January, 12 to 18 February, 2021.
6. The last valid date of One Central Macau receipt is 31 March, 2021, the redeemed MGM F&B voucher last valid date is 15 April, 2021.
7. The MGM F&B voucher is only eligible for use at designated MGM F&B outlets at MGM MACAU or MGM COTAI.
8. The original M life membership card with card holder's identification must be presented upon payment. Photocopies will not be accepted.
9. The MGM F&B voucher is non-refundable and cannot be exchanged for cash.
10. The MGM F&B voucher is valid for one-time use only; any unused balance of the gift voucher cannot be redeemed for cash.
11. The MGM F&B voucher cannot be used in conjunction with any other offers or promotions, only 1 MGM F&B voucher can be used in each transaction.
12. The MGM F&B voucher can only be used for transactions of at least MOP200 or above.
13. MGM reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
14. All questions or disputes shall be resolved by MGM at its absolute discretion. In the event of any dispute, the decision of MGM shall be final.
15. In case of discrepancies between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

#### One Central Macau Electronic Reward Voucher :

16. Customer will receive a MOP 200 One Central Macau Electronic Reward Voucher upon spending MOP 800 or above (which is settled by cash, credit card or electronic cash payment method) at MGM Macau or MGM Cotai any designated F&B outlets and Tria Spa at 1 electronic voucher per original receipt only. (with limited quantity, first come first served basis). These Electronic Reward Voucher can only be used for transactions of at least double the value of the reward.
17. Electronic shopping vouchers can only be used at "Participating Retailers" in the BESPOKE programme
18. Customer must bring the receipt of qualified spending to One Central Salon for registration and redeeming the Electronic Reward Voucher within 7 days from the

issuance date of the relevant receipt. Eligible customers are required to register the BESPOKE programme# with their full name (which must be the same as their identification document) and a valid mobile phone number, and to connect to the One Central Macau Official WeChat Service Account (for communication of various offers or promotions). Customers are required to present proof of identification. The documents will only be used for identification and/or verification purposes. Should an applicant fail to provide any of the aforementioned items, One Central Macau may be unable to process or accept the application.

# BESPOKE programme: Please refer to the terms and conditions of the BESPOKE programme

19. The MOP200 One Central Macau electronic reward is not available in physical reward format. All combinations of gift voucher are predefined and no changes to the combination will be allowed.
20. These electronic shopping vouchers can only be used for transactions of at least double the value of the reward.
21. Eligible customers should complete the registration application within the promotional period at the redemption counter located at 2nd floor, One Central Macau, from 10:30am to 11:00pm (Sun to Thu) or 10:30am to 00:00 am (Fri to Sat and public holidays) between 28 September to 31 March 2021, in order to redeem the One Central Macau electronic reward.
22. The last consumption date of MOP200 One Central Macau voucher is 15 April 2021.
23. Reward(s) cannot be exchanged for cash, credit or other products or services.
24. Once the customer has redeemed the reward(s), no exchange, replacement or return will be allowed.
25. All questions or disputes shall be resolved by One Central Macau at its absolute discretion. In the event of any dispute, the decision of One Central Macau shall be final.
26. One Central Macau reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
27. In case of discrepancies between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

## 條款及細則

### 無限購嗜禮遇

美高梅澳門幣 100 元電子餐飲禮券:

1. 於澳門壹號廣場消費滿澳門幣 1,000 元或以上，賓客即可獲贈美高梅電子餐飲禮券澳門幣 100 元，每張消費單據正本最多可享 1 張電子禮券 (數量有限，先到先得)。
2. 合資格賓客需以全名 (與身分證明文件一致) 及有效電話號碼登記美獅薈會籍，並綁定美高梅官方微信號 (用於各種優惠或推廣訊息)。賓客需出示身分證明文件，文件僅用於識別和/或驗證目的。如果賓客未能提供上述任何項目，美高梅可能無法處理或接受該登記。
3. 合資格賓客應在活動期內，即於 2020 年 9 月 28 日至 2021 年 3 月 31 日期間，到澳門美高梅或美獅美高梅的禮賓部完成美獅薈登記，以兌換美高梅電子餐飲禮券。
4. 美高梅電子餐飲禮券只會記錄於美獅薈會員卡內。
5. 美高梅電子餐飲禮券不適用於 2020 年 10 月 1、2 日及 12 月 24、25、31 日及 2021 年 1 月 1 日及 2 月 12 至 18 日期間。
6. 澳門壹號廣場消費單據最後有效期為 2021 年 3 月 31 日，兌換之美高梅電子餐飲禮券最後有效期為 2021 年 4 月 15 日。
7. 美高梅電子餐飲禮券適用於澳門美高梅或美獅美高梅旗下特定的餐廳。
8. 必須於付款或結帳時出示美獅薈會員卡及相關會員的身分證明文件。副本均視作無效。
9. 此禮券不可退款，不能兌換現金。
10. 此禮券只可使用一次；若交易總值低於禮券面值時，恕不設找贖。
11. 此禮券不可與其他優惠或推廣同時使用，亦不能疊加使用，每次交易只能使用一張禮券。
12. 此禮券只可消費於滿澳門幣 200 元或以上使用。
13. 美高梅保留修改協議條款和條件的權利，事前無須任何通知。
14. 如有任何疑問或爭議，美高梅保留最終決定權。
15. 如果本條款和細則的英文和中文版本存在差異，則以英文版本為準。

### 澳門壹號廣場電子購物禮券

16. 於澳門美高梅及美獅美高梅旗下特定餐廳或禪潺水療消費滿澳門幣 800 元或以上(需以現金、信用卡或電子支付方式等方式支付)，合資格的顧客即可獲贈澳門幣 200 元壹號廣場

電子獎賞，每張消費單據正本最多可享 1 張電子禮券 (數量有限，先到先得)。此電子購物禮券只可消費於滿獎賞面額之兩倍時使用。

17. 電子購物禮券只通用於 BESPOKE 雋環的 “參與商戶” 。
18. 合資格的顧客必須於相關單據發出日期起 7 日內，帶備消費單據到壹號廣場貴賓室登記及換領電子禮券。參與獎賞換領人士必需登記成為 BESPOKE 雋環活動#之會員並提供姓名 (與身分證明文件一致)、有效的流動電話號碼及其他需用於登記、驗證以及綁定澳門壹號廣場官方微信服務號(用於優惠禮遇或推廣活動) 的資料。賓客需出示身分證明文件，文件僅用於識別和/或驗證目的。如果獎賞換領人士未能提供上述任何項目，澳門壹號廣場可能無法處理或接受該登記。  
#BESPOKE 雋環活動: 詳情請參閱 BESPOKE 雋環之條款及細則
19. 澳門幣 200 元壹號廣場電子獎賞只會派發電子購物禮券，實體禮券不適用。所有優惠券組合已提前設定，不能更改。
20. 此電子購物禮券只可消費於滿獎賞面額之兩倍時使用。
21. 合資格的顧客應在活動期內，即於 2020 年 9 月 28 日至 2021 年 3 月 31 日期間，前往設於澳門壹號廣場 2 樓的換領專櫃，開放時間為上午 10:30 – 晚上 11:00(星期日至四)，上午 10:30 – 凌晨凌時(星期五、六及公眾假期)以換領澳門幣 200 元壹號廣場電子獎賞。
22. 壹號廣場澳門幣 200 元電子優惠券最後使用日期為 2021 年 4 月 15 日。
23. 所有獎賞均不能轉換成現金或信用額、其他貨品或服務。
24. 合資格的顧客一經換領獎賞後不能退換、替代或退還。
25. 澳門壹號廣場對於所有問題及爭議的解決有絕對決定權。如有任何爭議，澳門壹號廣場有最終決定權。
26. 澳門壹號廣場保留修改協議條款和條件的權利，事前無須任何通知。
27. 如果本條款和細則的英文和中文版本存在差異，則以英文版本為準。